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Key Facts Statement (KFS) 
Overdraft Facility against Fixed Deposit 

An overdraft is a short-term borrowing facility offered on your current account that provides you with instant 

cash support to fulfil your temporary requirements. This is secured by a Fixed Deposit you maintain with the 

bank. 

KFS provides you with indicative IMPORTANT information about the commercial terms applicable to Al Khaliji 

France S.A. Overdraft Facility including interest, fees and charges of this product. . 

We kindly request you to carefully read and understand the document, if you are considering applying for an 

Overdraft Facility against Fixed deposit from Al Khaliji S.A France.  

By signing this KFS document, you consent that you have read and understood the Overdraft features and 

benefits, applicable fees and interest charges. 

For More detailed information, please refer to the facility offer letter or visit AKF website at www.alkhaliji.ae  

Key Product Details  

Product Type Overdraft (OD) is an approved credit limit linked to current account   

Minimum Finance   Up to 90% of your Fixed Deposit with us linked to your current account   

Overdraft Period  Valid for the tenor of the Fixed Deposit   

Overdraft Currency  AED and USD. (The overdraft facility will be denominated in the same currency as 

the Fixed Deposit)  
Security / Collateral  Lien on the Fixed Deposits (held in Al Khaliji France S.A. – UAE 

Branches)  

Interest Rate  Fixed Deposit rate + 2% onwards for amount up to AED 499,999/- and 
Fixed Deposit rate + 1% for amount more than AED 500,000/- 
 
Illustration of Interest Calculation for Overdraft** 

a. Fixed Deposit Value  AED 100,000/- 

b. Overdraft Amount  AED 90,000/- (Being 

90% of the FD amount) 
c. OD utilized amount  AED 50,000/- 

d. Interest Rate per annum     5%* 

e. Interest rate per month  0.42%   

f. Utilized Period in Days   30 (Number of days the 

amount has been 
overdrawn)  

g. Total Interest Amount (c)x(e)x(f) AED 206/-  
Interest rate calculation: 
Interest amount = OD amount (50,000) x Interest Rate (5%/365 days) x utilized 
period (30 days)  
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*If FD rate is 3% + 2% fixed margin then interest rate is 5% per annum.  
**This calculation is tentative and may vary depending on the loan terms and the 
Bank’s policies 

Overdraft Repayment  You can repay the Overdraft facility at any time by crediting the account 
with the amount outstanding. No interest is charged when the 
Overdraft outstanding balance is NIL.  

Overdraft Processing Fees / 
Renewal Fee 

As per the Facility Offer Letter. 

Important Links 
 For detailed and latest fees and charges and other product please visit our website www.alkhaliji.ae  

Additional Information 
• The Overdraft amount consumers are eligible for and interest rate offered may differ from the illustrative example shown 

above.  

• Bank reserves the right to decline any customer application at its sole discretion  

• The bank reserves full-unrestricted rights to modify its Terms and conditions offered and revise the rates applied on Fees 
and Interest Charges at any time by giving a written notice to the customers registered contact details with 60 days prior 
notice of effecting such charges wherever applicable  

• All interest charges applicable are calculated from the date of loan disbursal.  

• In case you fail to fulfil your obligations as per the Terms and Conditions, before and during your relationship with us, there 
will be consequences including but not limited to penalties  

• Bank may debit the Customer’s account with any charges, expenses or commission payable against the banking services 
rendered in accordance with the approved and announced banking charges and commission as notified to the customer 
from time to time  

• The Bank will hold the Fixed Deposit until the loan is repaid in full  

• The Bank will not charge interest on the accrued interest 

• The cooling-off period allows you to cancel the product within five (5) business days of signing the application or offer letter 
and the Bank will not be able to proceed until this period expires, unless you have waived this right. To cancel the application 
or offer during the cooling period you must provide notice to the bank.  

• The data privacy prescribes rules and regulations regarding the collection, handling, disclosures and use of personal data in 
the bank. Kindly visit www.alkhaliji.ae for the details on Privacy Policy of the Bank 

Warning 
➢ If account continues to remain in overdraft status due to insufficient credits in the account you may lose your Fixed 

Deposit   
➢ AKF will report any default or payment delays to Al Etihad Credit Bureau (AECB), which may impact the credit history and 

credit score of the Customer. 
➢ The Overdraft facility may be withdrawn by the Bank at any time and you must repay the bank all outstanding on your 

account upon demand  

➢ Overdraft facility secured by Fixed Deposit, the bank has a right of lien and set off, so that it can use deposit to pay off any 
and all amounts you owe to the Bank.    

I/We hereby irrevocably and unconditionally declare that I/We have read the Key Facts Statement and fully 

understand the Features, Benefits, Fees, Limitations, and Obligations, Cooling off period, interest charges and 

associated Terms and Conditions made available to me / us.  

Borrower’s Name: …………………………………………..   Borrower’s Signature: ………………………………………….. 

Date: ………………………………………….. 

http://www.alkhaliji.ae/
http://www.alkhaliji.ae/
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 بيان المعلومات الأساسية 

 تسهيلات السحب على المكشوف مقابل الودائع الثابتة 

لتلبية احتياجاتك المؤقتة. يتم تأمين هذا التسهيل  السحب على المكشوف هو تسهيل قرض قصير الأجل يقُدَّم على حسابك الجاري، ويمنحك دعماً نقدياً فورياً  

 .بواسطة الودائع الثابتة التي تحتفظ بها لدى البنك

الخليجي )فرنسا(   من  تسهيلات السحب على المكشوفحول الشروط التجارية المطبقة على    مهمةيقدم لك بيان المعلومات الأساسية معلومات إرشادية  

 سوم والتكاليف. .، بما في ذلك الفوائد والرش.م

من الخليجي   تسهيلات السحب على المكشوف مقابل الودائع الثابتة نرجو منك قراءة وفهم هذه الوثيقة بعناية إذا كنت تفكر في التقدم بطلب للحصول على 

 .ش.م)فرنسا( 

 . تسهيلات السحب على المكشوفئد بتوقيعك على هذه الوثيقة من بيان المعلومات الأساسية، فإنك تقُر بأنك قد قرأت وفهمت ميزات وفوا

 www.alkhaliji.ae. الإلكتروني ش.م)فرنسا(  الخليجي طاب عرض التسهيلات أو زيارة موقعلمزيد من المعلومات، يرُجى مراجعة خ

 تفاصيل المنتج الرئيسية 

 السحب على المكشوف هو حد ائتماني معتمد مرتبط بالحساب الجاري  نوع المنتج 

 % من وديعتك الثابتة لدينا مرتبطة بحسابك الجاري ٩٠حتى  الأدنى للتمويل الحد 

 صالحة لمدة الوديعة الثابتة  فترة السحب على المكشوف 

 الدرهم الإماراتي والدولار الأمريكي. )يتم تحديد تسهيل السحب على المكشوف بنفس عملة الوديعة الثابتة(  عملة السحب على المكشوف 

 ، الإمارات العربية المتحدة( ش.م.الخليجي )فرنسا(  ئع الثابتة )المودعة لدى فروعحق حجز على الودا الضمان / الرهن 

 درهم اماراتي، و  ٤٩٩٬٩٩٩٪ فصاعداً للمبالغ التي تصل إلى  ٢سعر الوديعة الثابتة +  سعر الفائدة 

 إماراتي درهم  ٥٠٠٬٠٠٠٪ للمبالغ التي تزيد عن ١سعر الوديعة الثابتة + 

 توضيح لحساب الفائدة على السحب على المكشوف** 

 ي درهم إمارات  ١٠٠٬٠٠٠ قيمة الوديعة الثابتة أ.

 مبلغ السحب على المكشوف  ب.

 

٪ من مبلغ  ٩٠درهم إماراتي )يمثل  ٩٠٬٠٠٠

 الوديعة الثابتة( 

 ج.

 

المبلغ المستخدم من السحب على 

 المكشوف 

 درهم إماراتي  ٥٠٬٠٠٠

 

 ٪*٥ الفائدة السنوي سعر  د.
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 ٪٠٬٤٢ سعر الفائدة الشهري  هـ.

 )عدد أيام السحب على المكشوف( ٣٠ الفترة المُستخدمة )بالأيام( و.

 ز.

 

إجمالي مبلغ الفائدة )ج( × )هـ( ×  

 )و(

 درهم إماراتي  ٢٠٦

 

 

 حساب سعر الفائدة:

 يوماً( ٣٠يوماً( × الفترة المُستخدمة )  ٣٦٥٪ / ٥الفائدة )( × سعر ٥٠٬٠٠٠مبلغ الفائدة = مبلغ السحب على المكشوف )

 ٪ سنوياً. ٥٪ هامش ثابت، يكون سعر الفائدة ٢٪ +  ٣*إذا كان سعر الوديعة الثابتة 

 **هذا الحساب تقريبي وقد يختلف وفقاً لشروط القرض وسياسات البنك.

 سداد السحب على المكشوف 

 

المكشوف في أي وقت عن طريق إضافة المبلغ المستحق إلى الحساب. لا يتم فرض أي يمكنك سداد تسهيلات السحب على 

 فائدة عندما يكون رصيد السحب على المكشوف المستحق صفراً. 

رسوم معالجة السحب على  

 المكشوف / رسوم التجديد 

 وفقاً لخطاب عرض التسهيلات. 

 

 

 روابط مهمة 

 www.alkhaliji.aeللاطلاع على أحدث الرسوم والتكاليف والمنتجات الأخرى، يرُجى زيارة موقعنا الإلكتروني 

 معلومات إضافية 

 المُستحق للمستهلكين وسعر الفائدة المُقدم عن المثال التوضيحي الموضح أعلاه. السحب على المكشوفقد يختلف مبلغ  •

 يحتفظ البنك بالحق في رفض أي طلب من العملاء وفقاً لتقديره المُطلق.  •

في أي وقت، وذلك  يحتفظ البنك بالحق الكامل غير المقيد في تعديل الشروط والأحكام المعروضة، ومراجعة الأسعار المطبقة على الرسوم والفوائد   •

 يوماً من تطبيق تلك الرسوم، حيثما ينطبق ذلك.  ٦٠بإرسال إشعار خطي إلى بيانات الاتصال المسجلة لدى العميل، مع إشعار مسبق قبل 

علاقتك يتم احتساب جميع رسوم الفائدة المطبقة من تاريخ صرف القرض. في حال عدم وفائك بالتزاماتك بموجب الشروط والأحكام، قبل وأثناء   •

 بنا، تترتب عليك عواقب، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، غرامات.

ية  يجوز للبنك خصم أي رسوم أو مصاريف أو عمولات مستحقة من حساب العميل مقابل الخدمات المصرفية المقدمة وفقاً للرسوم والعمولات المصرف •

 خر. المعتمدة والمعلنة والتي يتم إبلاغ العميل بها من حين لآ

 حتى سداد القرض بالكامل.  بالوديعة الثابتة يحتفظ البنك   •
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 لا يفرض البنك أي فوائد على الفوائد المستحقة.  •

( أيام عمل من توقيع الطلب، ولا يمكن للبنك المضي قدماً حتى انتهاء تلك الفترة، إلا إذا  ٥إلغاء المنتج خلال خمسة )للتراجع، تتيح لك فترة السماح  •

 ، يجب عليك إشعار البنك. للتراجع ذلك الحق. لإلغاء الطلب أو العرض خلال فترة السماحتنازلت عن 

موقع  تحدد سياسة خصوصية البيانات القواعد واللوائح المتعلقة بجمع ومعالجة والإفصاح عن واستخدام البيانات الشخصية في البنك. يرجى زيارة   •

www.alkhaliji.ae .للاطلاع على تفاصيل سياسة الخصوصية الخاصة بالبنك 

 

 تحذير 

 .في حال استمرار السحب على المكشوف بسبب عدم كفاية الرصيد، فقد تفقد وديعتك الثابتة 

 ــا(  يقوم ــداد، مما قد يؤثر على   .ش.مالخليجي )فرنســ الســــجل والتقييم بتبليغ شــــركة الاتحاد للمعلومات الائتمانية عن أي تخلف أو تأخير في الســ

 الائتماني للعميل.

 .يحق للبنك سحب تسهيلات السحب على المكشوف في أي وقت، ويجب عليك سداد جميع المبالغ المستحقة على حسابك لدى الطلب 

   مسـتحقة عليك للسـحب على المكشـوف المضـمون بوديعة ثابتة، يحق للبنك حجز وتسـوية الوديعة، حتى يتمكن من اسـتخدام الوديعة لسـداد أي مبالغ

 للبنك.

 

قد فهمت المعلومات الأساسية، وأنني/أننا  بيان  قد اطلعت/اطلعنا على  بأنني/أننا  فيه وغير مشروط،  بشكل لا رجعة  بموجب هذا،  تماماً  أقُر/نقُرّ  /فهمنا 

 ذات الصلة المتاحة لي/لنا.   ورسوم الفائدة والشروط والأحكام للتراجع الميزات والفوائد والرسوم والقيود والالتزامات وفترة السماح

 

 _________________  التاريخ:: _________________توقيع المقترض_________________  اسم المقترض: 

 

 

 
 


